
 

 

STYRETS BERETNING 2019-21                         

 

VISJON, HOVEDMÅL OG VERDIER 
 

Skiforbundets og skikretsens visjon er: ‘Mange, gode og glade skiløpere’ 
 

Skikretsen vil arbeide for at alle gis mulighet til å utøve skiidretten ut fra egne ønsker og behov. 

All skiaktivitet skal bygge på grunnverdiene glede, fellesskap, helse og ærlighet. Alle bakker og 

løyper skal være tilgjengelig for alle som ønsker å bruke ski, uavhengig av ferdighetsnivå og 

funksjonsevne.  
 

Skikretsens hovedarbeidsoppgaver er nedfelt i Lover og bestemmelser for Oppland Skikrets og 

skikretsen organiserer sitt arbeid etter Handlingsplan og budsjett som vedtas på skikretsens ting. 

Handlingsplanen konkretiseres i årlige handlingsplaner for grenkomiteene, samt i vedtak som 

fattes av styret og følges opp av styre, grenkomiteer og administrasjon.  

 

_____________________________________________________ 

 
 

Tingperioden har vært sterkt preget av koronapandemien, som førte til at hele Norge stengte ned 

12. mars 2020. Dette har hatt store konsekvenser for både aktivitetsnivå, konkurransesesong og 

generell drift av skikretsen, samt stilt store krav til bl.a. omstilling, planlegging og et annet fokus 

for både administrasjon og tillitsvalgte i siste halvdel av tingperioden.  

 

 

ORGANISASJON 
 

Oppland Skikrets består pr. 1.mai 2021 av 92 aktive klubber. 
 

Pr. 31.12.2019 hadde skikretsen 10.006 aktive medlemmer, med dette er vi den femte største 

skikretsen i landet. Medlemstallet i tingperioden har vært noe nedadgående, med en liten 

nedgang sammenlignet med forrige tingperiode (11.235 medlemmer pr. 31.12.2017)  
 

Det er samme trend i de fleste kretsene, Skiforbundet har hatt en samlet nedgang i samme 

periode på snaue 10.000 medlemmer. Årsaksbildet er sammensatt, bl.a. overgang til digitale 

medlemsregistre og opprydding i medlemstall, dårlige snøvintre, konkurranse fra andre idretter. 
 

Tallene pr. 31.12.20 vil ikke være klare før juni 2021. Men det kan se ut som om vi har stanset 

frafallet og lander på omtrent samme medlemstall som pr. 31.12.19, dvs. ca. 10.000 medlemmer. 
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Skikretsen har i tingperioden hatt følgende tillitsvalgte: 

 

STYRET 

• Kjell Berge Melbybråten Øystre Slidre IL Leder, i permisjon f.o.m. 17.02.20 

• Kjetil Dahlen   Søre Ål IL  Konst. leder 

• Anne Karen Olsen  Svea Skilag  Konst. nestleder 

• Pål Vist   Gjøvik SK  Styremedlem 

• Sigrid Snuggerud  Gjøvik SK  Styremedlem 

• Torbjørn Broks Pettersen Øyer-Tretten IF Styremedlem 

• May Kristin Lønseth  Lensbygda SK  Styremedlem 

• Ole Kristian Kirkerud  Lillehammer SK Styremedlem 

• Torger Fenstad  Gausdal Skilag  Styremedlem 

• Espen Moltubakk  Lillehammer SK Varamedlem 

 

Leder Kjell Berge Melbybråten, som ble valgt på Skikretstinget 2019, fikk innvilget permisjon på 

ubestemt tid f.o.m. 17. februar 2020.  I hans fravær ble Kjetil Dahlen konstituert som leder og 

Anne Karen Olsen som nestleder. Sigrid Snuggerud rykket opp som ordinært styremedlem 

 

GRENKOMITEER 

 

Langrenn 

• Leder   Torbjørn Broks Pettersen Øyer-Tretten IF 

• Nestleder  Ragnhild Soleng  Vind IL 

• Medlem  Robert Granseth  Lillehammer Skiklub 

• Medlem  Lillann Gulbrandsen  Gran IL 

• Medlem  Håvard Nyhagen  Rogne IL 

• Medlem  Stein Plukkerud  Øyer-Tretten IF (2019-20)  

• Medlem   Gunnar Vestad   Vågå IL (2020-21) 

  

Alpint 

• Leder   Ole Kristian Kirkerud  Lillehammer Skiklub 

• Medlem  Jo Mork   Lillehammer Skiklub 

• Medlem  Sondre Landmark  Gjøvik Skiklubb 

• Medlem  Amund Gråberg  ØTI Hafjell Alpint 

• Medlem  Rolf Krogstad   Peer Gynt Alpinklubb  

• Medlem telemark Anne Cathrine Heggheim Kolbu KK 

 
Hopp og kombinert 

• Leder    May Kristin Lønseth  Lensbygda Sportsklubb 

• Nestleder  Gorm Johansson  Søre Ål IL   

• Medlem  Geir Korssletten  Sør-Fron IL 

• Medlem  Erik Øihaugen   Gausdal Skilag 

• Medlem  Kai Tangen Lunheim  Øyer-Tretten IF 

• Leder dommerutvalg Kolbjørn Asphaug  Vind IL 
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Freestyle 

• Leder   Torger Fenstad  Gausdal Skilag 

• Medlem  Nina Mariplass  Dombås IL 

• Medlem  Miia Touvilla   Harpefoss IL 

• Medlem  Caroline Bræin Klette  Lillehammer Skiklub 

• Medlem  Sondre Landmark  Gjøvik Skiklubb 

  

     

VALGKOMITÉ 

• Leder   Boye Skøre   Vang IL  

• Medlem  Lars Håvard Meli  Svea Skilag 

• Medlem  Jørn Olav Bekkelund  Søre Ål IL 

• Varamedlem  Marianne Sletten  Sel IL 

 
ANLEGGSUTVALG 

• Leder   Kjetil Dahlen (hopp/kombinert) Søre Ål IL 

• Medlem  Torbjørn Broks Pettersen (langrenn) Øyer-Tretten IF  

• Medlem   Torger Fenstad (alpint/freestyle) Gausdal Skilag 

 
KONTROLLUTVALG 
 

• Medlem  Olav Olstad   Vestringen IL 

• Medlem  Tor Ødegaard   Nordre Land IL 

• Varamedlem  Marit Stensvold Berntsen Nordre Land IL 

• Varamedlem  Jan Arild Berg   Etnedal Skilag 

 

 

ANDRE TILLITSVERV   
 

• Erik Røste, Vind IL    NSF Skipresident 2012 – dd 

• Jørn Olav Bekkelund, Søre ÅL IL  NSF Ankeutvalg, 2019 – dd 
 

• Linda Svendsrud, Gausdal Skilag  Medlem NSF Kombinertkomité 2016-dd 

• Per Morten Nyeng, Ringebu-Fåvang SK Medlem NSF Langrennskomité 2018-dd 

• Kristian Brenden, Tormod Skilag  Medlem NSF Hoppkomité 2020 – dd 
 

• Torger Fenstad, Gausdal Skilag  Styreleder Hafjell Freepark AS 2017 – dd 

    

 

REPRESENTASJON  
 

 

Skikretsen har vært representert på alle sentrale kretsledermøter i perioden.  

Pga. koronapandemien har alle kretsledermøter etter 12. mars 2020 blitt gjennomført digitalt via 

Teams. Kjetil Dahlen har deltatt på disse. 
 

Skitinget 2020 ble utsatt til 2021 pga. korona, arrangeres digital lørdag 12. juni 2021. 
 

Skikretsen har i tillegg vært representert på inviterte arrangementer både på fylkes- og 

kommunalt nivå. 
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STYRETS ARBEID 
 

Det er avholdt 13 styremøter i perioden og 135 saker er behandlet. Styremøtene avholdes normalt 

på Idrettens Hus på Lillehammer, men pga. korona har mange møter også blitt gjennomført 

digitalt denne perioden. I tillegg ble det gjennomført styre- og komiteseminar for alle tillitsvalgte 

på Nermo Hotell, Øyer, 13-14. september 2019. 
 

Det har vært gjennomført grenvise vår- og høstmøter i alle grener, fysisk/digitalt.  
 

OSK har i hele tingperioden hatt et godt samarbeid med Hedmark Skikrets både på komité- og 

administrativt nivå. Dette skaper grunnlag for videre samarbeid og en god felles utvikling på sikt. 

Det er ikke aktuelt å slå sammen de to skikretsene før Norges Skiforbund tar stilling til 

regionalisering.  
 

Forholdet til Norges Skiforbund er godt. 

 

Handlingsplan 2019– 2021  

har vært grunnlaget og retningsgivende for vårt arbeid i styret, grener og administrasjon. Den 

består av noen overordnede mål på de ulike områdene. På styreseminaret i september 2019 ble 

hver grenkomité utfordret til å lage 3-4 konkrete, nyskapende tiltak knyttet til mål i 

handlingsplanen.  
 

Handlingsplanen har vært gjennomgående tema på styremøtene for å ha fokus på målsettingene 

og tiltak knyttet til disse. Som beretningene i de ulike grenene viser, er mye av Handlingsplan 

2019-2021 iverksatt. Styret mener at planen har vært et godt styringsdokument og at flere av 

målsettingene og tiltakene er knyttet til langvarige prosesser som også vil fortsette inn i ny 

tingperiode. Vi velger derfor også å videreføre denne for 2021-23, men vil utfordre 

grenkomiteene til å revidere sine tiltak. 

 
 

ADMINISTRASJON 

Oppland Skikrets har sin hovedadministrasjon på Idrettens Hus på Lillehammer, i 

kontorfellesskap med bl.a. Innlandet Idrettskrets, Håndball Region Innlandet, Olympiatoppen 

Innlandet og andre ansatte i Norges Skiforbund.  
 

Kretsens administrasjon har bestått av en administrasjonssjef i 100% stilling, samt skiutvikler 

Silje Knox. 
 

• Administrasjonssjef Ellie Lein har vært ansatt i 100% stilling i hele tingperioden 

• Skiutvikler Silje Knox har vært ansatt i 50% stilling 01.12.17 – 31.03.21 

 

Adm.sjef er formelt ansatt og lønnet av Skiforbundet. Hun var helt og delvis permittert fra sin 

stilling pga. korona i perioden 01.05 – 30.07.20. For å opprettholde drift på kretskontoret 

besluttet skikretsstyret å engasjere henne i 20% stilling hele denne perioden, med skikretsen som 

juridisk arbeidsgiver. 
 

Skiutvikler, som er formelt ansatt i Oppland Skikrets, var 100% permittert i perioden 01.05 – 

31.05.20. 

 

Skiutvikler Silje Knox sa opp sin stilling med virkning f.o.m. 1. april 2021. Skikretsstyret har et 

sterkt ønske om å videreføre og lyse ut stillingen på nytt, se egen sak på Skikretstinget. 
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ØKONOMI 

Oppland Skikrets har en god, solid økonomi. Forutsetningen om fortsatt drift er til stede. 

Årsregnskapet er satt opp under denne forutsetningen.  
 

• Resultat 2019, årsresultat kr. 160.589 (overskudd). Totale inntekter kr. 3.850.238 

• Resultat 2020, årsresultat kr. 95.563 (overskudd). Totale inntekter kr. 2.702.236 
 

Nedgangen i totale inntekter i 2020 skyldes lavere aktivitetsnivå pga. koronapandemien. Men 

ettersom totale kostnader er redusert tilsvarende, påvirker det ikke resultatet. 

 

Se egen tingsak om Økonomi for flere regnskapsdetaljer. 

 

Egenkapitalutviklingen i tingperioden har vært som følger: 

 

 Pr. 31.12.18 Res 2019 Pr. 31.12.19 Res 2020 Pr. 31.12.20 

Styre/admin 3 003 855 54 628 3 058 483 95 563 3 154 046 

Alpint 77 941 25 305 103 246 0 103 246 

Hopp 
106 318 31 887 138 205 0 138 205 

Kombinert 

Langrenn 360 540 -36 810 323 730 0 323 730 

Freestyle 129 947 50 114 180 061 0 180 061 

Telemark 252 140 35 464 287 604 0 287 604 

Team Oppland Hopp Kombinert 55 334   55 334   55 334 

Totalt OSK 3 986 075 160 589 4 146 664 95 563 4 242 227 
 

 

Styret har fortsatt stor oppmerksomhet på økonomirutiner og transparens i hele kretsens 

økonomi. Dette har gitt en god oversikt og en meget sunn og oversiktlig økonomistyring. Det er 

etablert gode rutiner, og alle grener og styret har fått den bistanden de trenger.  

 
ANLEGG  
Skikretsen har fortsatt stor oppmerksomhet på anlegg, og det jobbes godt med utvikling og 

etablering av anlegg i alle deler av kretsen. 
 

Skikretsens har en anleggsplan som ble godkjent på Skikretstinget i 2013. En revidert versjon av 

denne ble godkjent på Skikretstinget 2019. 
 

Skikretsen er fremdeles deleier i Hafjell Freeepark AS sammen med Øyer kommune og Hafjell 

Alpint AS. Torger Fenstad ble valgt inn som styreleder i selskapet etter Fred Arne Hessen i 2017. 

Foranledningen for anlegget og selskapet var YOG2016.  
 

 

Prosjekt «ABC basisanlegg/skileik/langrennscross» 

Våren 2021 har det blitt gjennomført flere webinar om bygging av basisanlegg, skileik og 

langrennscross, med påfølgende befaringer og rapporter. Det ble også satt opp et ekstra webinar 

om Mån Idrettspark på Tessand, «Fra idé til anlegg». Målet er at dette skal bidra til etablering av 

flere skileikområder i årene som kommer, både i snø og permanente løsninger. 

Marianne Myklebust har vært innleid som konsulent.  
 

Totalt 20 klubber deltok, og det ble gjennomført oppfølgende befaringer og rapporter i 14 

skianlegg.  
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ARRANGEMENT   
OSK har gode arrangører i alle grener og det arrangeres små og store renn i alle grener. 

Av større arrangement i Oppland i perioden 2019-2021 kan nevnes: 
 

• 2019-20:  NM kombinert, Midtstua og Beitostølen 

  NM fart Junior I alpint, Hafjell     

  NM Junior langrenn, Beitostølen (avlyst pga. korona) 

NM del 2 alle grener, Lillehammer (avlyst pga. korona) 

NM hopp stor bakke, Lillehammer  
 

• 2019-20:  NM kombinert, Granåsen og Beitostølen 

  NM junior kombinert, Lillehammer 

            NM fart Junior I alpint, Hafjell  
   

• Årlig:  WC nordiske grener, Lillehammer (avlyst i 2020) 

WC super-G og utfor, Kvitfjell (avlyst 2021) 

Fartsuke alpint, Hafjell 

Raw Air, den norske hoppuka, kvalifisering og renn i Lysgårdsbakken (avlyst 2021) 

 
For øvrig vises det til grenkomiteenes rapporter.  

 

 

SPORTSLIG AKTIVITET  
 

Breddeidrett 
Skikretsens viktigste rolle er å tilrettelegge for god breddeaktivitet i klubbene, i tillegg til å 

arrangere samlinger på tvers av klubber. OSK har i perioden gjennomført både grenvise 

samlinger og samlinger på tvers av grener, om enn noe redusert i denne perioden pga. korona. 

Den tradisjonelle samlingen Xtrem Spræk måtte også avlyses både i 2020 og 2021 pga. korona.  
 

OSK tilbyr også rekrutteringstiltak gjennom bl.a. inspirasjonsbesøk i klubb og utdanning av 

trenere/aktivitetsledere. Det har vært gjennomført mange trenerkurs de siste årene, og det er lagt 

et godt grunnlag ute i distriktene med mange nye utdannede trenere. Se Kompetanse under. 
 

OSK har prioritert «oppsøkende virksomhet» de siste årene. Vår egen skiutvikler har bidratt til å 

gjennomføre flere gode utviklingsprosjekt i klubbene.  

 

Toppidrett  
Det «gror godt» i toppidretten i Oppland! Både langrenn, alpint, hopp og freeski har hatt 

landslagsutøvere, og det er i denne perioden tatt medaljer av opplandsutøvere i VM og i 

verdenscuper. Dette gjelder både for juniorer og seniorer i kretsen. Suksessen som våre 

toppidrettsutøvere har, er en viktig inspirasjonskilde for bredden og for å skape ny rekruttering.   

 

Paraidrett  
Skikretsen samarbeider med Skiforbundet, Hedmark Skikrets, idrettskretsens parakonsulent og 

til dels også Olympiatoppen Innlandet om paraaktiviteten i kretsen. September 2019 ble det 

arrangert en barmarkssamling for syns- og bevegelseshemmede, med 5 deltakere. Den planlagte 

snøsamlingen i mars 2020 måtte dessverre avlyses pga. korona. Målet er å ta tak i dette igjen når 

koronarestriksjonene lempes på. 
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KOMMUNIKASJONSARBEID 
Handlingsplanen retter søkelyset mot informasjon og samfunnskontakt og har definerte mål og 

tiltak for kontinuerlig forbedring av dette området. 
 

Daglig kommunikasjon og informasjonsdeling til klubbene skjer i hovedsak gjennom digitale 

kanaler. Facebook-siden til OSK har drøyt 3.500 følgere og er en godt brukt og levende 

kommunikasjonskanal. I tillegg har de ulike grenene egne grupper og kanaler til direkte rettet 

mot ulike brukergrupper, dette fungerer også meget bra. 
 

Kretskontoret oppsøkes av medlemmer og klubber i stor utstrekning pr. e-post og telefon. 

Skikretsen sørger også for klubb- og medlemskontakt gjennom høst- og vårmøter, der alle som 

driver skiidrett er velkomne. 
 

 

 

KOMPETANSEUTVIKLING 

Skikretsen har arrangert trenerkurs i langrenn og alpint, sikringskurs trampoline i freestyle, TD-

kurs i langrenn og alpint og dommerkurs hopp/kombinert. Det har vært god interesse for kurs i 

perioden og mange nye trenere er utdannet.  
 

For øvrig vises det til grenkomiteenes rapporter.  
 

Fra 1. desember 2017 har vi hatt kontinuitet i Skiutviklerrollen gjennom Silje Knox, ansatt i 50% 

stilling. Dette har bidratt til å styrke vårt engasjement ut til klubbene, som har vært et prioritert 

tiltak på bakgrunn av klubbundersøkelsen.  

 
Prosjekt Utstyrspakker 

Dette har vært Skiutviklers hovedprosjekt denne tingperioden. Skikretsen utlyste utstyrspakker 

til skileik til en verdi av 17.500 pr. pakke, som klubbene søke på, til en egenandel på kr. 5.000. I 

tillegg til utstyrspakke forpliktet klubbene seg til å ta imot skikretsen på to inspirasjonskvelder, 

hhv. snø og barmark.  
 

Det ble lyst ut 10 pakker, vi fikk inn søknader fra 20 klubber. Styret vedtok da å utvide prosjektet 

til 20 utstyrspakker. Alle pakker er nå delt ut, det gjenstår noen få inspirasjonsbesøk. 

Tilbakemeldingene har vært udelt positive. Vi kommer tilbake til fortsettelse av dette under 

behandlingen av sak Prosjekt Skiutvikler på Skikretstinget. 

 

 

KONKLUSJON 
Oppland Skikrets består av 92 aktive klubber/lag og er en viktig bidragsyter til gode 

lokalsamfunn og sunn verdiskapning. Styret er stolt av arbeidet og den innsatsen som legges ned 

i klubbene, de er fundamentet for utviklingen av skisporten i kretsen. Særlig i koronapandemien 

har klubbene på en imponerende måte klart å skape mye og god aktivitet. Skikretsen har 

prioritert sin rolle som bidragsyter og støttespiller og har økt ressursbruken på de siste årene.  
 

Skikretsen ønsker et tett og godt samarbeid videre – både med enkeltmedlemmer, klubbmiljøer 

og regioner. Skiidretten i Oppland har et godt grunnlag for positiv utvikling fremover.  

 


